



Referat fra styremøte Norsk Radiologisk Forening
20.03.18

Sted: Legenes Hus, Oslo, kl. 10.

Tilstede: Raymond Brønn (leder), Helga Brøgger (nestleder), Tanja Rønsen, Bente Lund Neple, Peter Lauritzen, Audun Berstad, Kjetil Blix, Harald Nes (ref.)

Forfall: Billy Roger Parimalasingham

- **Sak 22/18: Godkjenning av referat fra styremøte 23.01.18**
Referatet godkjent. Oppfølgende kommentar ad pkt 2/18: NFMF har meldt at de ikke deltar som forening i arrangementet av årets høstmøte.
- **Sak 23/18: Høstmøtet 2018. Status.**
Alle underforeningene, bortsett fra Norsk forening for pediatrik radiologi, har meldt inn forelesninger til sine sesjoner. Gode forslag.
Åpningsforedrag: Flere forslag diskuteres: Hylland-Eriksen, Medbye, Wilhelmsen, Lundervold.
Plassering av ulike sesjoner i programplanen diskuteres.
Radforsk: Foreløpig usikkert om det blir noen presentasjon av forskningsaktivitet på Høstmøtet. Styret forventer at Radforsk presenterer doktorander, og sørger for diplomer samt annet knyttet til seremonien.
Aktuelle tema: Interaktiv rekonstruksjon (dr. Alkadi, Sveits), AI-støttet bildediagnostikk (Lundervold). Intern revisjon er aktuelt, men vansker med plassering.
Immunterapi forventes godt besøkt, og legges til fredag.
Om godkjenning for sertifisering: Dette kan innebære begrensinger, kurset kan ikke telle i legers etterutdanning dersom industrien arrangerer. Diskusjon om grad av eksponering av utstillingene, for ikke å kollidere med dette.
Videre vurderes gunstig disponering av utstillingsarealet.
- **Sak 24/18: Radforsk.**
Radforsk har stilt spørsmål om konstituering av sitt styre. Styret mener det er naturlig at de avtaler dette internt, som de andre underforeningene. Etter fjorårets nyorganisering er roller og oppgaver uklare, en må forvente at dette defineres klarere i løpet av kommende driftsår.
- **Sak 25/18: Fondene/Unifor. Referat møte 14.02.18.**
Audun orienterer om oppbygging og forvaltning i regi av Unifor.
- **Sak 26/18: Fuxx**
Forventet struktur innen slike utvalg er uklart omtalt. Tanja foreslår å benytte LIS i styreposisjon, samt supplere med andre. Aktuelle kandidater forespørres.
- **Sak 27/18: Prosedyreliste for hjertesykdommer obligatorisk. Henvendelse.**

RØ
HMB

Verken Spesialistkomiteen eller Radiologforeninga er forespurt, via høring eller annet. En forventer at kardiologisk fagmiljø tar kontakt på ordnet måte, og deler hvordan de tenker dette skal foregå.

- **Sak 28/18: Spesialitetsrådets seminar om spesialistutdanning for leger 2.-3. mai 2018. Påmelding?**
Raymond og Kjetil tar sikte på å stille.
- **Sak 29/18: Valgkomiteen.**
Styret arbeider med vurdering av hvilke kandidater som kan forespørres.
- **Sak 30/18: JSRS**
Raymond er forespurt om å delta med innlegg, men kan muligens ikke delta. Harald deltar sannsynlig.
- **Sak 31/18: Publisering av radiologisk materiale av andre avdelinger.**
Henvendelse
Radiologforeninga har ikke regelverk for dette, men det fins ulike tilgjengelige føringer i offentlig regelverk. Peter kommenterer at bilder, på lik linje med annet i journalen, er pasientens eiendom, og at dette også gjelder radiologiske beskrivelser. Audun svarer tilbake til henvender.
- **Sak 32/18: CME godkjenning høstmøtet 2018?**
Allmennlegene har CME-lignende sertifisering, andre spesialiteter har vegret seg mot å ta dette i bruk. Erfaringer fra andre land tilsier at slike ordninger medfører forholdvis omfattende administrasjon. Styret finner det ikke aktuelt å søke godkjenning for CME-akkreditering av Høstmøtet gjennom EAACME.
- **Sak 33/18: Referat styremøte Nordisk v/ECR 2018. Tanja**
Tanja refererer fra diskusjoner om fondforvaltning og annet. Fra RSNA er kommet forventning om at nordiske deltakere organiserer stand med 'society boot', og styret oppfordrer norsk radiologforening til å møte dette, - alternativt å gi økonomisk støtte til andre lands delegater for oppgaven. Radiologforeninga finner ikke grunn til dette. Vurderer å utfordre Billy til å gjenta sitt tidligere brukte bilde-show til formålet.
- **Sak 34/18: SKIL- Senter for Kvalitet i Legeforeningen. Henvendelse**
Peter har hatt kontakt med henvender, og tilbyr seg å organisere samarbeid med Kvalitetsutvalget videre.
- **Sak 35/18: Referat AI konferanse Aker Brygge. Helga**
Helga refererer fra innholdet i seminaret. En av foreleserne blir forespurt om å delta ved Høstmøtet. Arrangøren FLSB ønsker nye styremedlemmer.
- **Sak 36/18: Kvalitetsutvalget. Oppdatering.**
Helga og Peter orienterer om aktivitet og saker.
- **Sak 37/18: Økonomi.**
Kasserer var ikke tilstede, utsettes til neste møte. Dersom rapport foreligger, kan den eventuelt sendes inn via e-post.

RB
HMB

➤ **Sak 38/18: Høringer.**

Tanja fant to av ni høringer aktuelle:

- Spørsmål om fornyet holdning fra Dnlf om alkoholserving i interne arrangementer. Etter diskusjon, vil Radiologforeninga foreslå null-visjon for betalt alkoholserving. De som ønsker slik servering kan kjøpe på eget initiativ.
- Forslag fra Dnlf om en paraply-forening for faglige underforeninger, finansiert fra disse. Styret finner det ikke aktuelt å støtte dette forslaget.


➤ **Sak 39/18: Invitasjon til referanse gruppe-Rasjonell bruk av bildediagnostikk**
Helga og Peter deltok i oppstartmøte for to år siden, og stiller videre.

➤ **Sak 40/18: Div**

- Husker ikke dette ...
- Harald viser til at mye årlig statistikk-innhold i SERUS rapportene til Spesialitetskomiteen har stor interesse, bl.a. fagpolitisk. Radiologforeningen har forsøkt dette før, og funnet nokså ulik rapportering, ikke lett tilgjengelig. Styret går ikke inn for ny henvendelse, men enkeltpersoner som finner behov kan ta kontakt direkte.

➤ **Sak 41/18: Neste styremøte?**

Blir på Legenes Hus, Oslo, torsdag 19. april kl. 10.



Raymond Brønn
Leder



Helga Brøgger
Nestleder